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Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie PVV betreffende schriftelijke vragen 
over overlast en problemen met het gebruik ondergrondse afvalcontainers 

 

 
Aan de fractie PVV 

i.a.a. de leden van de Gemeenteraad 
 

Op 12 juni 2018 heeft u onder verwijzing naar artikel 39 van het reglement van orde voor de 

vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld over overlast en problemen met gebruik 

ondergrondse afvalcontainers, het antwoord vindt u onder de vraag: 

 

1. Is het college van burgemeester en wethouders bekend met deze afvalproblematiek? 

De overlast met betrekking tot dumpingen en bijplaatsingen bij o.a. ondergrondse 

verzamelcontainers voor restafval is ons bekend en de zorgen hieromtrent delen wij met u. De 

problematiek speelt in veel gemeenten in Nederland en leidt geregeld tot klachten van 

omwonenden. Deze overlast is vooral terug te voeren op het gedrag van sommige inwoners. 

Daar waar sprake was van het geregeld vol zijn van de container, is de inzamelfrequentie 

verhoogd en ook in dagen aangepast (lediging vlak voor en na het weekend). Ondanks 

voorlichting en gerichte communicatie, onder meer over hoe en waar de verschillende 

afvalstromen aan te bieden, zijn er nog altijd inwoners, met name in bepaalde buurten, die 

zich niet houden aan de (aanbied)regels. Het nadeel hierbij is dat als er eenmaal 

gedumpt/bijgeplaatst wordt, dit nieuw - verkeerd aangeboden - afval aantrekt. 

 

2. Wat gaat het college hier voor actie ondernemen om dit op te lossen? 

Wij zijn al enige tijd bezig om de overlast ten gevolge van dumpingen en bijplaatsingen te 

beperken. In het jaarprogramma handhaving 2018 is 

hiervoor extra aandacht. Moeilijkheid hierbij blijft het op 

heterdaad betrappen of aantonen wie de dader is. 

Overigens zijn er ook in 2018 al diverse boetes door onze 

handhavers uitgedeeld. Verder is op een locatie in een 

buurt waar dumpingen en bijplaatsingen een groot 

probleem is een camera geplaatst om de notoire 

overtreders te kunnen confronteren met hun gedrag en te 

beboeten. In een andere buurt heeft naar aanleiding van 

het constant vol zijn van een ondergrondse container 

onderzoek plaatsgevonden naar de inhoud hiervan. Hierbij 

werden o.a. bouw- en sloopafval, chemisch afval, machines 

en elektrische apparaten aangetroffen. Inmiddels hebben 

alle bewoners van deze buurt een brief ontvangen waarbij 

de aanbiedregels nogmaals duidelijk over het voetlicht zijn 

gebracht en worden – vanuit een positieve grondhouding - 

bij de ondergrondse verzamelcontainers borden geplaatst 

(zie foto hiernaast). Tot slot zal HVC binnenkort op de zuiltjes van de ondergrondse containers 

stickers bevestigen waaruit blijkt dat men voor het hebben van grof vuil HVC kan bellen voor 

een afspraak. Als deze maatregelen (het gehoopte) effect hebben zullen wij niet schromen om 

dit ook in andere buurten, waar het probleem van dumpingen en bijplaatsingen speelt, toe te 

passen. 

 

In het gevallen waarbij de dader niet te achterhalen is, wordt het afval – na melding hiervan – 

door HVC opgehaald. Hiervoor rijdt(en) éen á twee auto’s vijf dagen per week door Den 
Helder. De kosten hiervan bedragen grofweg € 275.000 per jaar en komen t.l.v. de 
afvalbegroting (afvalstoffenheffing). 
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Zoals wellicht bekend is in Julianadorp vanaf 1 maart jl. de nieuwe wijze van afvalinzameling 

ingevoerd. Restafval naar de ondergrondse container in de woonomgeving en de drie 

positieve stromen (GFT, OPK en PMD) met een mini-container aan huis. De 

verzamelcontainers voor restafval zijn in Julianadorp inmiddels voorzien van een digitale 

toegangscontrole (pasje), waardoor van afvaltoerisme minder sprake is. Laat onverlet dat 

dumpingen en bijplaatsingen nog steeds mogelijk is. Ook voor de wijken Nieuw Den Helder, 

Huisduinen en De Schooten wordt deze wijze van inzameling ingevoerd. De verwachting is 

dat begin 2019 kan worden begonnen met het fysiek plaatsen van de ondergrondse 

containers.  Voor de binnenstad wordt onderzocht welk maatwerk noodzakelijk is i.v.m. de 

beperkte ruimte. 

 

Bij de invoering van restafval op afstand in Den Helder worden overigens alle (bestaande en 

nieuwe) containers bij laag- en hoogbouw voorzien van een toegangscontrole (dus alleen voor 

de aangewezen huishoudens). 

 

Met HVC zijn wij op dit moment in overleg om twee pilots te gaan starten met een andere 

afvalinzameling bij hoogbouw, waarbij de huishoudens zowel in als buiten de woning zoveel 

als mogelijk worden gefaciliteerd in het scheiden van het afval. Als deze pilots goede 

resultaten laten zien, kan dit mogelijk richtinggevend zijn voor de afvalinzameling voor alle 

hoogbouw in Den Helder. 

 

Volledigheidshalve verwijzen wij u graag ook naar de raadsinformatiebrief (RI18.0061) over de 

afvalinzameling in Den Helder die wij u onlangs hebben toegestuurd. 

 

 

Wij vertrouwen erop u met vorenstaande voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Den Helder, 3 juli 2018 
 
 

Burgemeester en Wethouders van Den Helder, 

 

 

burgemeester 

Koen Schuiling  
  

 

secretaris 

Robert Reus  
  


